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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z bardzo złym stanem ulic Szczęśliwej i Niezdrowickiej zgłaszanym 

również na zebraniu władz miasta z mieszkańcami · dnia 17 lutego proszę o . 

interwencję w tej sprawie służb drogowych. 

W 2016 roku drogi te zostały poddane próbie wstępnej i prowizorycznej 

naprawie, niestety metoda wykonania rozwiązała problem tylko na kilka ?» 

tygodni, Proszę zatem o rozważenie utwardzenia tych dróg w sposób bardziej 

trwały. 

Mieszkańcy zgłaszali również prośbę o wykonanie na tych ulicach oświetlenia. 

Proszę również o informację czy gmma ma opracowany już harmonogram 

budowy nowych dróg w całym mieście oraz czy na tej liście znalazła się J RF 

budowa dróg Szczęśliwej i Niezdrowickiej. Jeśli tak to na kiedy planowane jest 

wykonanie projektu technicznego i budowa tych ulic wraz z infrastrukturą. 
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